
Zápis ze schůze výboru OO UOCHB AV ČR 13.10.2021  
 
Přítomni: 
M. Baňková, Z. Barták, J. Günter, J. Hniličková, J. Pokorná, P. Poncar, J. Vondrášek 
 
 
Program: 
1) Zpráva o výsledku voleb do výboru a revizní komise základní odborové organizace ÚOCHB 
2) Obsazenost ústavních chat, možnosti regulace rezervací  
3) Příprava nové kolektivní smlouvy  
4) Vybavení ústavního fitness 
5) Pořízení sběrných kontejnerů pro kávovou sedlinu 
 
 
Ad 1) Členové výboru OO vzali na vědomí výsledky voleb do výboru a revizní komise základní 
odborové organizace ÚOCHB (viz Příloha) a hlasovali o kandidátech na předsedu, 
místopředsedu a hospodáře OO. Výbor bude nadále pracovat v tomto složení: 
Vondrášek Jiří, předseda  
Günter Jaroslav, místopředseda 
Baňková Markéta, hospodář  
Barták Zdeněk 
Hniličková Jaroslava 
Pokorná Jana 
Poncar Pavel 
 
Revizní Komise:  
Kojecká Martina 
Juzlová Simona 
Sivek Jakub 
 
Ad 2) Zaměstnanci si opakovaně ztěžují na obsazenou kapacitu ústavních chat a na to, že když 
se jim šest měsíců před žádaným termínem rezervační systém zpřístupní, je už zvláště o 
víkendech plný. OO proto navrhují, aby se přednostní možnost rezervací vedoucích skupin 
netýkala víkendů a ty byly ponechány pro rekreaci zaměstnanců a jejich rodin. Další stížnosti 
se týkají toho, že někteří zaměstnanci své rezervace neuplatní a pokoje nakonec zůstávají 
zbytečně prázdné. Tomu by se dalo předejít tak, že pokud si zaměstnanec bez omluvy 
nevyzvedne do daného termínu klíče, jeho rezervace automaticky propadá a pokoj se nabídne 
ostatním zaměstnancům. 
 
Ad 3) JV začlení došlé návrhy změn nové kolektivní smlouvy a znovu ji rozešle. Co se týče 
mzdového předpisu, bude navrhovat zvýšení tarifů hlavně pro O skupiny, protože možnost 
zvýšení platů ve složce osobního příplatku není většinou vedoucími využívána. Dále bude 
navrhováno zvýšení rizikového příplatku. Řadu let totiž nebyl valorizován. 
 
Ad 4) OO uvítala vybavení nových prostor v Zelené ulici fitness stroji, nicméně vyjádřila 
překvapení, že tento záměr nebyl na ústavu diskutován a že o něm nebyla OO informována. 
 



Ad 5) Výbor OO bude iniciovat umístění sběrných kontejnerů pro kávovou sedlinu v prostorách 
ústavu. Určená firma by je dvakrát týdně vyzvedávala a „lógr“ jakožto cennou surovinu bude 
možno dále využívat např. v zahradách pro hnojení, kompostování, odpuzování nežádoucího 
hmyzu apod.  
 
 
 


